



## Member Spotlight



We heartily welcome Shubham as the newest member of the FLN committee. Shubham is a newer public servant who is currently employed as a Laboratory Analyst at the Canadian Food Inspection Agency. He is based at the Canadian Science Centre for Human and Animal Health, where he is involved in the diagnostic analysis of the zoonotic diseases foreign to Canada. Shubham considers himself grateful to be instrumental in securing the health and safety of his fellow Canadians. Shubham completed his undergraduate degree from the University of Mumbai with dual majors in Life Sciences and Biochemistry before moving to Canada to pursue his graduate studies in 2015. As a graduate student, he worked towards the completion of his thesis under the Neuroscience Research Program based at the Kleysen Institute for Advanced Medicine (Health Sciences Centre), Winnipeg. He graduated in 2017 with a master's degree in Pharmacology & Therapeutics, from the



**IN PERSON CAREER DAY**  
**Are you a new, engaged, or mid-career public servant living in Manitoba, looking to advance your career?**

We will have speakers focus on practical pieces of your career progression such as screening questions, cover letters, performance assessments, and how to gain the experience you need to land your public service dream job!

Join us for at **LEVEL UP YOUR FEDERAL PUBLIC SERVICE CAREER** on Oct 18th, 2023 at the Canadian Museum for Human Rights, Winnipeg.

Registrations are now open: <https://lnkd.in/g/POCAUAT>  
If you have any questions or need more information on this or future events, email us at [futureleadersnetworkmb\(at\)gmail.com](mailto:futureleadersnetworkmb(at)gmail.com)

Follow us for more! #flnmb  
#GCCareers #LevelUp  
#publicservice #GCjobs



## ANNUAL SPEED NETWORKING EVENT

The Health Canada/Public Health Agency of Canada's Young Professionals Network (YPN) is hosting the annual speed-networking event with executives and young professionals.

This year there are two sessions:  
(1) **November 28** – regional specific (virtual), and  
(2) **November 30** – general audience (virtual)

Spaces are limited.  
Purchase your [tickets here](#).

There will be an **after-hours networking event** - more details to come!



Shubham joined the Neuroscience program as Biochemical Technician and later worked as a Research Associate until the end of 2021, when he joined CFIA.

In his free time, Shubham can be found sawing wood for the next hobby project or challenging himself to another art house movie to attempt to understand the plot.

Being a nature lover, he enjoys camping and hiking in the wilderness, collecting herbal elements from the bounty. Calling Canada his forever home now, Shubham rejoices being a Winnipegger and is delighted by the vast year-round cultural scene happening in the city..

### ASK ME ANYTHING VIRTUAL SERIES

**October 17, November 14 and December 12** at 1:30 EST

Language: 45 minutes English session followed by 45 minutes French session at 2:30pm ET.

Location: This event will be delivered virtually on zoom

[REGISTER HERE](#)

Do you have questions? We have answers!

Join FYN for our newest series where we choose the theme and you choose the topics we discuss by sending in your questions to our diverse panels of seasoned public servants.

### FEDERAL YOUTH NETWORK

In Person Learning Days in Winnipeg on **October 31st** This full-day event will allow participants to learn about career development. There will also be ample opportunities built in for networking. Over the course of the day, learners will: Optimize their use of the GC Jobs platform for future career development; Contribute to the design of the future of the GC; Reframe rejection as a tool to improve future performance; Get answers from experts on tough career questions; and Network with other local new professionals.

## GC Mentor GC



What is Mentoring?

Mentoring is the practice of advising or guiding someone on their professional journey. This can be done traditionally by a leader or expert in a specific field. Reverse mentoring is also a valuable approach to mentoring. Reverse mentoring is an employee newer to the workforce teaching a more experienced/senior professional or leader topics such as new technology, software, social media and current trends.

Why is mentoring important for young professionals in a virtual environment?

For more information check out the [GC Mentorship page!](#)



Follow GC Students on social media and sign up for the [monthly newsletter](#) by clicking on the icons below!

New! Join our [GC Students Facebook Group](#) to network with hiring managers to find a student job or a job after your studies.





## Pleins feux sur un nouveau membre



Nous accueillons chaleureusement Shubham en tant que nouveau membre du comité du RFL. Shubham est un nouveau fonctionnaire qui est actuellement employé comme analyste de laboratoire à l'Agence canadienne d'inspection des aliments (ACIA). Il travaille au Centre scientifique canadien de santé humaine et animale, où il participe à l'analyse diagnostique des zoonoses étrangères au Canada.

Shubham s'estime reconnaissant de contribuer à garantir la santé et la sécurité de ses concitoyens canadiens. Shubham a obtenu son diplôme de premier cycle à l'Université de Mumbai avec une double spécialisation en sciences de la vie et en biochimie avant de s'installer au Canada pour poursuivre ses études supérieures en 2015. En tant qu'étudiant diplômé, il a travaillé à l'achèvement de sa thèse dans le cadre du programme de recherche en neurosciences basé au Kleyesen Institute for Advanced Medicine (Health Sciences Centre), à Winnipeg. Il a obtenu en 2017 une maîtrise en pharmacologie et thérapeutique de l'Université du Manitoba. Par la suite, Shubham a rejoint le programme de neurosciences en tant que technicien biochimique, puis a travaillé en tant qu'associé de recherche jusqu'à la fin de 2021, date à laquelle il a rejoint l'ACIA.

## AMÉLIOREZ VOTRE CARRIÈRE AU SEIN DU SERVICE PUBLIC FÉDÉRAL



LE 18 OCTOBRE  
@CMHR

### JOURNÉE DE CARRIÈRE EN PERSONNE

Êtes-vous un nouveau fonctionnaire, un fonctionnaire engagé ou un fonctionnaire à mi-carrière vivant au Manitoba et cherchant à faire progresser votre carrière ? Les conférenciers se concentreront sur les éléments pratiques de votre progression de carrière, tels que les questions de présélection, les lettres de présentation, les évaluations de rendement et la façon d'acquérir l'expérience dont vous avez besoin pour décrocher l'emploi de vos rêves dans la fonction publique !

Rejoignez-nous pour **ATTEINDRE LE PROCHAIN NIVEAU DE VOTRE CARRIÈRE À LA FONCTION PUBLIQUE** le 18 octobre 2023 au Musée canadien des droits de la personne, à Winnipeg. Les inscriptions sont maintenant ouvertes : <https://lnkd.in/gPQCAUAT> Si vous avez des questions ou si vous souhaitez obtenir plus d'informations sur cet événement ou sur les événements à venir, envoyez-nous un courriel à [futureleadersnetworkmb\(at\)gmail.com](mailto:futureleadersnetworkmb(at)gmail.com) Suivez-nous pour en savoir plus ! #flnmb #GCCareers #LevelUp #publicservice #GCjobs



### ÉVÉNEMENT ANNUEL DE RÉSEAUTAGE-ÉCLAIR

Le Réseau des jeunes professionnels (RJP) de Santé Canada/Agence de la santé publique du Canada organise en novembre l'événement annuel de réseautage-éclair avec des cadres et des jeunes professionnels.

Cette année, il y a deux sessions :  
**(1) le 28 novembre – spécifique à chaque région (virtuel), et**  
**(2) le 30 novembre - public général (virtuel).**

Les places sont limitées. [Achetez vos billets ici](#). Il y aura un événement de réseautage après les heures de travail - plus de détails à venir !



Pendant son temps libre, Shubham scie du bois pour son prochain projet de loisir ou se met au défi de regarder un autre film d'art et d'essai pour tenter d'en comprendre l'intrigue. Amoureux de la nature, il aime faire du camping et des randonnées dans la nature, et recueillir des plantes médicinales. Ayant fait du Canada sa terre d'accueil, Shubham se réjouit d'être Winnipegois et est ravi par la vaste scène culturelle qui se déroule tout au long de l'année dans la ville.

## GC Mentor GC



Qu'est-ce que le mentorat? Le mentorat est la pratique consistant à conseiller ou à guider une personne dans son parcours professionnel. Cela peut être fait de manière traditionnelle par un leader ou un expert dans un domaine spécifique. Le mentorat inversé est également une approche intéressante du mentorat. Le mentorat inversé consiste à ce qu'un employé plus récent enseigne à un professionnel ou à un dirigeant plus expérimenté/supérieur des sujets tels que les nouvelles technologies, les logiciels, les médias sociaux et les tendances actuelles. Pourquoi le mentorat est-il important pour les jeunes professionnels dans un environnement virtuel ?

Pour plus d'informations, consultez la page GC Mentor !

## DEMANDEZ-NOUS CE QUE VOUS VOULEZ: SÉRIE D'APPRENTISSAGE VIRTUEL

• 17 octobre, 14 novembre, 12 décembre at 1:30 ET

- Langue : Session de 45 minutes en anglais suivie d'une session de 45 minutes en français à 14h30 HE.

- Lieu : Cet événement sera présenté virtuellement sur Zoom

### Inscription

Vous avez des questions? Nous avons les réponses!

Rejoignez le RJFF pour notre toute nouvelle série où nous choisissons le thème et vous choisissez les sujets que nous abordons en envoyant vos questions à nos divers panels de fonctionnaires chevronnés.



Suivez Étudiants GC sur les réseaux sociaux et inscrivez-vous au bulletin mensuel en cliquant sur les icônes ci-dessous.

Nouveau! Rejoignez notre groupe Facebook d'Étudiants GC pour réseauter avec des gestionnaires d'embauche afin de trouver un emploi étudiant ou un emploi après vos études.

## DEMANDEZ-NOUS CE QUE VOUS VOULEZ

Série d'apprentissage virtuel dans le #GC



## RÉSEAU DES JEUNES FONCTIONNAIRES FÉDÉRAUX

Journée d'apprentissage en personne à Winnipeg le 31 octobre Cet événement d'une journée complète permettra aux participants d'en apprendre davantage sur le développement de carrière. Il y aura également de nombreuses possibilités de réseautage. Au cours de la journée, les apprenants pourront :

- Optimiser leur utilisation de la plateforme GC Jobs pour leur développement de carrière futur ;
- Contribuer à la conception de l'avenir du GC ;
- Recadrer le rejet comme un outil pour améliorer la performance future ;
- Obtenir des réponses d'experts sur des questions de carrière difficiles ; et
- Réseauter avec d'autres